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PREDMET: Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnica Gradskog vijeća Grada Labina Bruna Gobo (IDS-ISU) je na 19. redovnoj sjednici 
Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 26. srpnja 2023. godine postavila vijećničko pitanje: 
 
„Cesta za Koromačno odnosno na Kapelici je gotova i prekrasna je ali me zanima kada i na 
koje mjesto će se postaviti kamera za praćenje brzine prometa.“ 
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao gradonačelnik Valter Glavičić: 
„Dva pitanja, kada i kamo. Kada, u ovom trenutku, u dogovoru sa Županijskom upravom za 
ceste, Grad Labin naručuje program postave kamere. Nakon što se to napravi, a to će biti vrlo 
brzo napravljeno jer je već obiđen teren, na to mora dati suglasnost Ministarstvo mora, prometa 
i veza i Ministarstvo unutarnjih poslova. Nakon toga postavlja se kamera. Mi smo preuzeli 
financiranje te kamere. U tom programu će biti definirana lokacija. Vjerujem da će u toku iduću 
dva mjeseca biti postavljena prva kamera na prvu lokaciju. Ona će pokrivati kilometar prije, 
kilometar poslije. To je ta neka, bimo rekli „užanca“. Ako to bude nedovoljno, onda ćemo u 
proračun za 2024. definirati iznos i za drugu kameru koja bi onda pokrila od ukupno 3.300 
metara  koliko je od rotora Kapelica do Morčaki, kompletno tu dionicu.“ 
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